



YAMAHA DT 360



www.legends-yamaha-enduros.com

7-PORT TORQUE INDUCTION



Baja Brown

SPECIFICATIONS

PERFORMANCE

Max. speed range	133~135 km/h (83~85 mph)
Climbing ability	35 degrees
Min. turning radius	2,000 mm (78.7 in.)
Min. braking distance	15 m @50 km/h (49 ft. @31 mph)

ENGINE

Type	(407) 2-stroke, 7-port Torque Induction, Single
Displacement	351 cc (21.42 cu in.)
Bore & Stroke	80 × 70 mm (3.150 × 2.756 in.)
Compression ratio	6.3:1
Max. horsepower	32 hp @6,000 rpm
Max. torque	3.83 kg·m (27.7 ft·lb) @5,500 rpm
Lubrication system	Autolube
Starting system	Primary kick starter
Transmission	5-speed gearbox

DIMENSIONS

Overall length	2,165 mm (85.2 in.)
Overall width	890 mm (35.0 in.)
Overall height	1,170 mm (46.1 in.)
Wheelbase	1,385 mm (54.5 in.)
Min. ground clearance	260 mm (10.2 in.)

WEIGHT (Net)

	123 kg (271 lbs.)
--	-------------------

FUEL TANK CAPACITY

	9.5 lit. (2.5 US gal.)
--	------------------------

OIL TANK CAPACITY

	3.0 lit. (0.8 US gal.)
--	------------------------

TIRES

front	4.00-18-4PR
rear	4.00-18-4PR

* Specifications subject to change without notice.

Technische Daten

Leistung

Höchstgeschwindigkeit	133 — 135 km/h
Steigfähigkeit	35°
Min. Wenderadius	2000 mm
Min. Bremsabstand	15 m bei 50 km/h

Motor

Typ	(407) Zweitakt, 7-Port Torque induction	Einzyylinder
Zylinderinhalt	351 ccm	
Baugröße	80 × 70 mm	
Verdichtungsverhältnis	6,3 : 1	
Max. Perdestärke	32 PS bei 6000 U/min	
Max. Drehmoment	3,83 kg·m bei 5500 U/min	
Schmiersystem	Autolube	
Startersystem	Kickstarter	
Getriebe	5 Gänge-Getriebe	

Abmessungen

Gesamtlänge	2165 mm
Gesamtbreite	890 mm
Gesamthöhe	1170 mm
Radstand	1385 mm
Min. Bodenabstand	260 mm
Gewicht (rein)	123 kg
Tankinhalt (Kraftstoff)	9.5 l.
Tankinhalt (Öl)	1.6 l.

Reifen

vorn	3.00-21-4PR
hinten	4.00-18-4PR

Änderung der technischen Daten vorbehalten

It's a better machine with 7-port TORQUE INDUCTION



Bred from the fire and fury of men's dreams... the YAMAHA Trail DT 360. Powered by a huge but lightweight, 351 cc. 7-port engine with Torque Induction, this machine is designed to take the lead and stay there. Headliner features on this model include completely dustproof and waterproof brakes for safe controlled stops on any surface, durable front forks which take the kinks out of the road not the rider, and precision, easy-to-read tach and speedometer to give an exact indication of the machine's performance.

Das Resultat von Begeisterung und kühnsten Träumen... der YAMAHA Trail DT 360. Angetrieben durch einen kraftvollen 351ccm 7-Port-Leichtgewichtsmotor mit Torque Induction". Eine Maschine, entworfen um die Führung zu nehmen und zu halten. Die wichtigsten Features dieses Modells sind die völlig staub- und wasserdichten Bremsen für ein sicheres, kontrolliertes Anhalten auf jeder Fahrfläche, dauerhafte Gabel, welche die Unebenheiten der Fahrfläche ausgleicht und die genauen leicht lesbaren Tachometer und Drehzahlmesser, die die Leistung der Maschine exakt anzeigen.

Engine

The all-aluminum, 351 cc, 7-port engine develops an amazing 32hp which is more than ample to take rider and machine over the roughest land. This engine yields the most optimum pollution-free performance.

Motor

Der völlig aus Aluminium hergestellte 351ccm messende 7-Port-Motor erzeugt auf erstaunliche Weise 32 PS, was durchaus ausreicht um Fahrer und Maschine über das schwerste Gelände zu bringen. Diese Maschine hat die beste verschmutzungsfreie Leistung.

Oil Damper

The oil damper mechanism fitted on the steering column acts to reduce the effect that vibration and road shocks have upon the handle bars giving the machine better overall road-worthiness.

Öl-Stosdämpfer

Der an der Steuerkopf vorgesehene Öldämpfermechanismus verringert den Einfluss der Stöße und Schwingungen auf den Lenker ausüben, wodurch die Strassenfähigkeit der Maschine als Ganzes verbessert wird.

Five-Gear Transmission

The transmission is designed to be used both on the road and off. The low range of gears is ample for any trail encountered and the high range allows pleasurable cruising down the open road.

Fünfgängiges Getriebe

Das Getriebe eignet sich für das Fahren auf der Strasse sowie im Gelände. Der niedrige Bereich meistert jede beliebige Geländefahrt und der hohe Bereich ermöglicht ein angenehmes Spazierenfahren über die Autobahn.



Tachometer, Speedometer and Headlight

With the extra-large, easy-to-see tach and speedometer, the optimum shift-point can be determined at a glance. The machine is equipped with a large wide-vision headlamp and flashers for maximum safety.

Tachometer, Drehzahlmesser und Scheinwerfer

Durch die extra gross bemessenen leicht lesbaren Tachometer und Drehzahlmesser lässt sich der optimale Schaltpunkt im Nu bestimmen. Die Maschine hat einen grossen Weitblick-Scheinwerfer und Blinker für eine maximale Sicherheit.

Brakes

Performance is greatly enhanced when you have the assurance that the bike can be safely controlled at all times. The dustproof and waterproof brakes are designed to give just such assurance.

Bremsen

Die Leistung wird weitgehend erhöht, wenn man mit Sicherheit darauf rechnen kann, dass die Maschine unter allen Umständen sicher kontrollierbar ist. Die staub- und wasserdichten Bremsen gewährleisten gerade eine solche Sicherheit.

Double-Spring Adjustable Rear Shock Absorbers

The five-step, double spring adjustable rear shock absorbers can be quickly and easily adjusted so that the tension of the machine is optimum for the type of riding to be done.

Doppelt abgefederte einstellbare hintere Stossdämpfer Die in fünf Stufen doppelt abfedern einstellbaren hinteren Stossdämpfer lassen sich schnell und leicht einstellen, so dass die Federung der Maschine optimal an den Fahrtyp angepasst ist.



YAMAHA MOTOR N. V.,
Postbus 7829 PROF. E. M. Meyerslaan 3
Amstelveen (Amsterdam), Holland

SINCE 1887